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Referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  26/9-2019 
Tidspunkt:19.00-21.30 
Mødeleder: Carina Dinesen 
 

Deltagere: Pia Borregård, Charlotte Rayburn, Anders Madsen, Mi-
chael Wörts, Carina Dinesen, Tina Simonsen, Thomas Nicolaisen, 
Mette Larsen, Peter Holm, Cecilie Vinther Allerelli. Louise Jensen , 
suppleant 
 
Fraværende: Mette Larsen og Thomas Nicolaisen 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referent Cecilie Allerelli. 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

 Vi holder fast i 18.30 som starttidspunkt  

2. Godkendelse af referat (B) 
 
 

   

3. Elevernes punkt (O) 
 
 

 Ved næste møde er elevrådsrepr med  

4. Nyt fra (O) 
- Formand 
- Ledelse 
- Medlemmer 

 
 

 Økonomi:  
der er usikkerhed omkring budgettet vedrø-
rende de ekskluderede elever. 
De besparelser der er lagt ud forsøger vi at 
få til at medføre så lille effekt på eleverne 
som muligt. 
Løkkepuljen:  
vi mangler en endelig afgørelse. Cecilie 
skal til møde tirsdag den 1. oktober og for-
venter at få en afgørelse. 
Mad: Mads fra Borren vil gerne levere mad 
til elever. Han har tilmeldt sig skolemad.dk, 
således at eleverne kan bestille. Der skal 
bestilles inden kl 7.00 om morgenen. 
Legeplads: torsdag den 31. oktober vil der 
være fest for den nye legeplads. Derudover 
er der købt en ny (brugt) legeplads, som 
forhåbentlig er sat op i efterårsferien. 
 

 

5. Princip (B) 
(Forretningsorden) 
 

  Godkendes PH/CA 

6. LOGO, se bilag (D) 
 

 Kæde med led 
2 tandhjul der er connected, et lille og et 
stort. 
Feed Back: en mere varm rød farve. Stadig 
changerende 
Venskaber og teknik. 
Noget lokalt/egnsbestemt.  
Proces i elevrådet:  tal med dem om hvad 
et logo er, og hvad et logo for Højby Skole 
skal indeholde. 

PH/CA 
Elevrådsfor-
mand:  
MarieLouise 
 



Højby Skole 

 
 

Melding tilbage til Pontoppidan med oven-
stående - Kom gerne med 2 forslag.  

7. Profilskole (D) 
 
 

 Gøre vores elever klar til at gennemføre en 
ungdomsuddannelse.  
Vi er en bred vifte, blandt andet repræsen-
teret i linjefagene.  
Fokus på det hele menneske, formålspara-
graffen for folkeskoleloven. 
Åbent punkt til næste møder 
Som en del af profilen/DNA´et: forældreind-
dragelse! 
Eventuelt: Temaaften hvor alt personale og 
forældre indbydes og inddrages  
 

Mette/ 

8. Ny form for skolehjem-
samarbejde (D) 

- bilag 
 

 Skyder vi til næste gang. CA/PH 

9. Buskørsel (O) 
 
 

 Vi hiver igen fat i Movia og Ditto ift at de nu 
kan køre op i rundkørslen 

PH/CA 

10. Til næste møde:  Tavshedserklæring til underskrift 
 
Talepapir for SBmedlemmer ved forældre-
møde 

PH/CA 

11. Evt:  Aula implementeres i uge 42, obs i uge 43 
på at der kan komme mange forældrehen-
vendelser  
 
Team Rynkeby:  
er det evt noget for vores skole? Koster 
ikke noget for vores skole. OBS på at det 
ikke bliver en individuel præstation. 
 
Lån af lokaler: skal der være en personale 
til stede ved udlån?  
 
Skolepatrulje? 
Trafik omkring skolen 
 
OBS! Der er kursus for SBmedlemmer ons-
dag den 23. oktober. Sted og præcis tid føl-
ger 

 
 
 
CA spørger 
Ane 
Stallknecht 
 
 
 
PH undersø-
ger 

12.  
 

   

13.  
 

   

 


